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Stamspolning 
Vi har upphandlat bolag för stamspolning. Stamspolning kommer att ske vecka 14 och 15, 

information om nyckelutlämning kommer i brevlådan. 
 
Markentreprenad 
Vi kommer att omförhandla markavtalet. Framför allt vill vi att trädgårdsavfall och grus efter 

halkbekämpningen bortforslas. Vi kan inte fortsätta lägga avfall på marken vid vändplanen samt att 
det inte är särskilt trevligt för de boende som bor i närheten. Högen härbärgerar också många råttor. 
Vi passar på att ge fler entreprenörer möjlighet att lägga anbud. 

 
Belysning 
Vi diskuterade hur vi ska informera om belysningsplanen. Just nu hänger ju endast några 

armaturer men de ska ju samverka med flera så att det lyser upp ordentligt. Vi kom fram till att ett 
informationsmöte i PC blir bäst. 

 
Underhållsplan 
Vi har en budget och underhållsplan som ska gå hand i hand. Vi inväntar ett möte med HSB som 

har gjort en s.k. LCC (Livscykelkostnadsanalys) på våra fönster. En investering i den storleksordningen 
vill vi ha stämmans stöd för och vi hoppas ha kunnat behandla frågan så väl att vi under detta 
kalenderår kan ta upp det på kommande stämma. 

 
Träd 
Och apropå förvaltning ska vi även anlita en landskapsingenjör som gör en förvaltningsplan för 

varje träd i området. Vi kommer då att veta hur trädet mår så att vi kan ta ner det om det riskera att 
rasa över bilar och annat och tvärtom – vi vill ju att träden ska stå när de är friska och då beskära 
istället. Utan träd inget syre. 
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